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       Hajnówka,  23 grudnia 2021 r.  

Or.0012.1.6.2021 

 

Protokół Nr 23/21 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 z dnia 13 grudnia 2021 r. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 11:00 w pokoju Nr 36 Urzędu Gminy. Lista 

radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. W 

posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. Nieobecny był Radny Michał Owerczuk. 

Zgromadzeni członkowie stanowili ilość, przy której Komisja może obradować i 

podejmować decyzje. Ponadto w posiedzeniu brali udział: Skarbnik Gminy Iwona Szwarc, 

Sekretarz Gminy Aleksander Kulik, Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki Gruntami - Andrzej Golonko, Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk oraz Inspektor ds. oświaty Krystyna Onopryjuk. 

W posiedzeniu wziął udział Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kot.  Przewodnicząca 

Komisji Katarzyna Jakubowska otworzyła posiedzenie, przywitała przybyłych oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad (Załącznik Nr 2 do protokołu) w następującym 

brzmieniu: 

  

1.   Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2.   Przedstawienie porządku obrad. 

3.   Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

3.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 

3.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 

2021-2028; 

3.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2022-2028; 

3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2022 rok;  

3.5. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Hajnówka; 

3.6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności; 

3.7. w sprawie  wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

3.8. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;  

3.9. w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka oraz 

planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2022 rok; 

3.10. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i form 

kształcenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Hajnówka w 2022 roku;  

3.11. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
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Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022;   

3.12. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-

2024;  

3.13. w sprawie utworzenia  Domu Dziennego Pobytu w Nowoberezowie. 

4.  Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  

 

 
Do punktu 3-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

   3.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 

Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2021 rok. Poinformowała, iż wprowadzone zmiany dotyczą wydatków 

budżetowych i przychodów budżetowych. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany 

wprowadzone do  budżetu. Objaśnienia dokonanych  zmian  zawarte  zostały w załączniku 

Nr 7 do projektu uchwały. Pani Skarbnik dodała, iż po dokonanych zmianach budżet gminy 

zamknie się po stronie dochodów kwotą 22 243 025 zł. oraz po stronie wydatków kwotą 

24 156 058 zł.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Po krótkiej dyskusji Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony 

projekt uchwały. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 

głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

 
   3.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2021-2028; 

Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2021-2028. Poinformowała, iż 

wprowadzone zmiany zostały podyktowane uaktualnieniem i dostosowaniem planu 

finansowego do budżetu. Przy okazji uaktualniono plan dochodów i wydatków budżetowych.      

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

 
3.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka 

na lata 2022-2028; 

Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028. Poinformowała, iż 

Prognoza ta przedstawia kształtowanie się indywidualnego wskaźnika zadłużenia, o którym 

mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Dodała, iż wskaźnik ten trzyma budżet 

w ryzach i wskazuje ile jeszcze można zaciągnąć zobowiązań długoterminowych. Pani 

skarbnik przedstawiła wysokość wskaźników. Nadmieniła, iż zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych Gmina dokonała wyboru  i przyjęła okres siedmiu lat do wyliczenia średniej 
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arytmetycznej relacji dochodów bieżących powiększonych o dochody ze sprzedaży 

majątku oraz pomniejszonych o wydatki bieżące do dochodów bieżących budżetu.  

Skarbnik przedstawiła w jakiej wysokości kształtował się dług od roku 2015. Dodała, iż 

przedłożony przez Wójt Gminy projekt w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028 został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku uchwałą z dnia 18 listopada 2021 r.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

 

3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2022 rok; 

Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Hajnówka na 2022 rok. Poinformowała, iż budżet zakłada dochody w 

wysokości 23 137 016 zł. z tego dochody bieżące w wysokości 16 077 467 zł i majątkowe 

w kwocie 7 059 549 zł. Wydatki zaplanowano w wysokości 23 945 018 zł z tego na wydatki 

bieżące zaplanowano 15 588 394 zł. i na wydatki majątkowe kwotę 8 356 624 zł. Pani 

Skarbnik szczegółowo omówiła poszczególne załączniki do projektu uchwały. Dodała, iż 

przedłożony przez Wójt Gminy projekt w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 

2022 rok został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Białymstoku uchwałą z dnia 18 listopada 2021 r. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (2 głosy ZA, 1 wstrzymał się – A. Skiepko).  
 (Załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

  Radny A. Skiepko skierował pytanie do Pani Skarbnik Iwony Szwarc. 

Cyt.:,,Będziemy ustalać stawkę dla Pani Wójt, kto finansuje radę i z jakich środków?” Pani 

Skarbnik odpowiedziała, iż Rada jest finansowana ze środków własnych budżetu Gminy. 

Radny A. Skiepko zadał kolejne pytanie Cyt.:,,Ile wydajemy i na co na promocję na ten 

rok?” Skarbnik zobowiązała się do udzielenia odpowiedzi po posiedzeniu Komisji.   

 

 

3.5. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Hajnówka; 

Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Hajnówka. Poinformował, iż  zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 

ustawy o samorządzie gminnym określa, że do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy 

ustalanie wynagrodzenia wójta. Nadmienił, iż Ustawa o zmianie ustawy o wynagrodzeniu 

osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw w art. 

11 zmieniła warunki i sposób wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych z 

wyboru. Powyższa ustawa wprowadziła maksymalne wynagrodzenie wójta, burmistrza, 

prezydenta miasta oraz określiła, iż minimalne wynagrodzenie tych osób nie może być 

niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk. 

W związku z tym, iż wysokość obecnego wynagrodzenia nie spełnia wymogów określonych 

w przepisach, zachodzi konieczność ustalenia nowego wynagrodzenia Wójtowi Gminy. 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania 
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pracowników samorządowych określa między innymi warunki i sposób wynagradzania 

pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru i mówią że: maksymalny 

poziom wynagrodzenia zasadniczego wójta w gminie do  15 tys. mieszkańców wynosi 10 250 

zł, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego wynosi 3 150 zł, wójtowi przysługuje dodatek 

specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, dodatek za wieloletnią pracę przysługuje po 5 latach pracy w wysokości 

wynoszącej 5% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. Sekretarz nadmienił, iż 

dodatek ten wzrasta o 1% za każdy dalszy rok pracy aż do osiągnięcia 20% miesięcznego 

wynagrodzenia zasadniczego. Sekretarz przedstawił krótkie podsumowanie pracy Pani 

Lucyny Smoktunowicz jako Wójta Gminy Hajnówka. Dodał, iż wynagrodzenie Wójta nie 

zmieniło się przez okres 3 lat, które ostatnio było ustalone przez Radę Gminy w listopadzie 

2018 r. Minimalne wynagrodzenie określane przez rząd wzrasta każdego roku i 

dysproporcja do obecnego wynagrodzenia Wójta każdego roku zmniejsza się. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady – Jarosław Kot. Wyraził swoje 

zdanie na temat przedstawionego projektu uchwały. Zauważył, iż wynagrodzenie Wójt do 

minimum musi zostać podniesione. W projekcie uchwały jest zapisane od minimum do 

maximum. Podkreślił, iż w jego ocenie minimum dla Pani Wójt będzie krzywdzące. Dodał, iż 

chciał uczestniczyć w posiedzeniu Komisji, aby uniknąć podczas Sesji problemów i 

zbędnych dyskusji. Zauważył, iż podczas posiedzenia Komisji Opieki została wypracowana 

wysokość podwyżki dla Wójt na poziomie 95% to jest: 9738 zł. i dodatek funkcyjny w 

wysokości 2993 zł. Podkreślił, że podwyżka będzie obowiązywała od miesiąca sierpnia 2021 

r.  Przewodnicząca Komisji poprosiła o zgłaszanie propozycji. Jednocześnie wyraziła swoją 

propozycję odciążenia Pani Wójt od niektórych obowiązków. Przewodniczący Jarosław Kot 

zauważył, że Pani Wójt sama sobie narzuca i organizuje pracę. Radni mogą  jedynie ocenić 

tę pracę. Poprosił o wzięcie pod rozwagę wszystkich aspektów. Przewodnicząca Komisji 

poprosiła każdego z radnych o wyrażenie swego stanowiska. Radny Anatol Skiepko wyraził 

zgodę na 90% proponowanego wynagrodzenia. Radny Jan Kraśko opowiedział się za 95% 

proponowanego wynagrodzenia a  Przewodnicząca Katarzyna Jakubowska 90%.  Poruszono 

temat podwyższenia diet Radnym.   

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poinformowała, iż Komisja większością 

głosów opowiada się za 90% wynagrodzeniem dla Pani Wójt.   
 (Załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pan Sekretarz Aleksander Kulik poinformował, iż tak jak wspomniał Przewodniczący 

Jarosław Kot, Wójt Gminy w porozumieniu z Sekretarzem i Panią Skarbnik proponuje 

zwiększyć wysokość diet radnych oraz zasad otrzymywania diet przez przewodniczących 

rad sołeckich. Przedstawił projekty uchwał. Po dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała 

pod głosowanie kwestię wprowadzenia do porządku obrad najbliższej sesji powyższych 

tematów. Radni zadecydowali o niewprowadzaniu pod obrady przedstawionych projektów 

uchwał.  

 

  

3.6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności; 
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Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty 

za pojemnik o określonej pojemności. Poinformował, iż do przetargu przystąpiło 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Hajnówce z ceną  1216,53 zł brutto za 1 

tonę odebranych odpadów. W stosunku do roku 2020, cena wzrosła o 164,57 za 1 tonę. Po 

przeprowadzonej kalkulacji proponowana stawka za odbiór odpadów na 2022 r. wynosi 

23,00zł od jednej osoby miesięcznie dla gospodarstw kompostujących bioodpady oraz 33 

zł. dla osób, które nie kompostują odpadów. Kierownik podkreślił, iż w kalkulacji na rok 

2022 r. nie została uwzględniona budowa wiaty PSZOK w Starym Berezowie. Ujęcie wiaty 

w kalkulacji spowodowałoby podwyższenie proponowanej stawki o kolejne 2-3 zł. za jedną 

osobę miesięcznie. Kierownik nadmienił, iż w związku z tym przygotowany jest projekt 

uchwały mówiący o możliwości pokrycia przez Gminę z dochodów własnych części kosztów 

związanych z gospodarowaniem odpadami. Kierownik nadmienił, iż zmieniły się również 

stawki dla nieruchomości w  części zamieszkałych. Ponadto zauważył, iż obecna kalkulacja 

została przeprowadzona przy obecnej liczbie osób zamieszkujących, która się zmienia. 

Jeśli stawki nie wzrosną, Gmina będzie zmuszona dopłacić ok. 120 000 zł., które będą 

musiały być zabrane z innych działów, najprawdopodobniej z inwestycji.  

Rozpoczęto dyskusję. Radny Anatol Skiepko Skierował pytanie do Kierownika 

A.Golonko Cyt.: ,,Czy wiadomo ilu mieszkańców nie płaci?”. Kierownik odpowiadając wyjaśnił, 

iż osoby które zalegają z opłatami są wkalkulowani w stawki, jakby mieli zapłacić. 

Prowadzimy kontrole, zostały stwierdzone nieprawidłowości polegające na zgłaszaniu 

niewłaściwej ilości osób zamieszkujących.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały (3 głosy ZA).  
(Załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

 

3.7. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. Poinformował, iż potrzeba podjęcia nowej uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynika ze zmiany 

zapisów w klauzuli informacyjnej, która stanowi część integralną deklaracji.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

 

 

3.8. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;  
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Kierownik Referatu Inwestycji, planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Poinformował, iż Rada Gminy może 

postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. Podkreślił, iż chodzi tu głównie o możliwość 

dofinansowania budowy wiaty PSZOK ze środków własnych Gminy w ciągu najbliższych 3 

lat.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję. Radny A.Skiepko skierował 

pytanie do Kierownika A.Golonko Cyt.:,,Ile tam pracowników jest podpiętych pod śmieci?”. 

Kierownik wyjaśnił, iż jest księgowa i pracownik na część etatu. Dodał, iż pracownik pełni 

dyżur jeden raz w tygodniu. Podjęto dyskusję na temat budowy wiaty na PSZOK w Starym 

Berezowie oraz wybudowanej wiaty rekreacyjnej w Postołowie. Radni zwrócili uwagę, iż 

budowa wiaty na PSZOK powinna być priorytetem w nadchodzącym roku.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA). 
(Załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Radny A.Skiepko skierował kolejne pytanie do Kierownika A.Golonko Cyt.: „W 

budżecie widziałem, że jakiś tam projekt będzie powstawał na Torowej kanalizacji, czy to 

na całej długości, czy jak?” Kierownik w odpowiedzi wyjaśnił, iż budowa kanalizacji na 

całości drogi zostanie podzielona na trzy odcinki tak jak budowa drogi.  Radny A.Skiepko: 

Cyt.:,,To co z Łąkową gdzie wybudowana nowa droga a nie ma kanału?”. A.Golonko 

odpowiedział, że kanalizacja tam jest tłoczna, do której również można się podłączyć. 

Radny A.Skiepko: Cyt.:,,Dlaczego mają mieszkańcy tracić, zgłaszaliśmy ten problem że tam 

trzeba kanał robić nawet na tym odcinku szerszym od ostatniego mieszkańca po drogę 

Sawiny Gród też nie położone. Ja zgłaszałem, dzwoniłem że w jednym miejscu stoi woda 

…(wypowiedź niezrozumiała)”. Kierownik wyjaśnił, iż wierzy że planowane rozwiązanie 

przyniesie oczekiwany rezultat. Jeśli to nie przyniesie dobrego rozwiązania w przyszłym 

roku zostanie wykonane innym sposobem. Rozpoczęto długą dyskusję na temat zalanych 

łąk i przepustów. Przewodnicząca Komisji K.Jakubowska zapytała, czy w Gminie istnieje 

Rejestr zawartych umów? Kierownik A.Golonko potwierdził. Radny A.Skiepko zapytał: 

Cyt.:,,Dzwonił mieszkaniec pytał się, bo już oglądali Panią Wójt, że załączamy światła ze 

względu na to na emigrantów, i pytają się czemu w Dubinach nie pali się całą noc światło, a 

w sąsiednich wioskach miejscowościach tak”. Kierownik wyjaśnił, iż Dubiny nie zgłaszały 

takiej potrzeby. W miejscowościach podleśnych takich jak: Postołowo, Sawiny Gród, 

Zwodzieckie, Sorocza Nóżka, część Nowosad, Przechody świecą się światła. Radny 

A.Skiepko zgłosił potrzebę zaświecenia świateł na całą noc w Dubinach. Przewodnicząca 

K.Jakubowska  zgłosiła prośbę o zapalenie wszystkich lamp na drodze powiatowej do Lipin. 

Kierownik zobowiązał się zgłosić temat dla Wójt.   

 

3.9. w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka 

oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2022 rok; 
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Referent ds. Obsługi Rady Gminy i jej Komisji Taisa Własiuk przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka oraz planu 

pracy Rady Gminy Hajnówka na 2022 rok. Poinformowała, iż Rada Gminy zobowiązana jest 

do przyjęcia planów pracy poszczególnych komisji na kolejny rok kalendarzowy. W związku 

z tym proponuje się podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady 

Gminy Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy na 2022 rok. Podkreśliła, że plany pracy 

Rady Gminy i Komisji mogą być uzupełniane o tematykę wynikającą z bieżącego 

funkcjonowania gminy oraz na wniosek Wójta Gminy, Komisji Rady oraz Przewodniczącego 

Rady.  

Przewodnicząca Komisji zaproponowała uzupełnienie Planu pracy o punkt dotyczący 

kontroli jednostek organizacyjnych. Radny A.Skiepko potwierdził potrzebę kontroli. 

Cyt.:,,W Nowoberezowie i Dubinach najwięcej imprez jest i trzeba sprawdzić ile, gdzie, 

co, kto płaci, kto nie płaci”. Przewodnicząca zgłosiła wniosek dodania w planie Komisji 

Rewizyjnej -  kontrole podległych jednostek. Plan pracy Komisji Rewizyjnej został 

uzupełniony o zapis dotyczący kontroli podległych jednostek.   

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodnicząca poddała pod opiniowanie 

przedstawiony projekt uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

(2 głosy ZA, 1 – wstrzymał się J.Kraśko). 
(Załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

 

3.10. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i 

form kształcenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Hajnówka w 2022 roku;  

Inspektor ds. oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Hajnówka w 

2022 roku. Poinformowała, iż finansowanie dokształcenia i doskonalenia zawodowego 

nauczycieli należy do organu prowadzącego szkoły. W budżetach  organów prowadzących 

wyodrębnia się środki dofinansowania i doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli. Organ prowadzący do dnia 31 stycznia danego roku opracowuje na rok 

kalendarzowy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli biorąc pod 

uwagę wnioski dyrektorów szkół i w porozumieniu z dyrektorami szkół ustala corocznie 

maksymalną kwotę dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez 

uczelnie oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

Pani Krystyna Onopryjuk nadmieniła, iż projekt przedmiotowej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez ZNP w Hajnówce.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję na temat ilości nauczycieli, 

którzy korzystali z dofinansowania oraz na temat dziennika elektronicznego.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA). 
(Załącznik Nr 12 do protokołu) 
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3.11. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022;   

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

Poinformowała, że jak co roku program jest uchwalany przez Radę Gminy. Dodała, iż 

realizacja zadań wskazanych w niniejszym Programie finansowana jest ze środków 

uzyskanych z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA). 
(Załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

 

3.12. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2022-2024;  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024. Dodała, że Program jest uchwalany raz na 3 lata.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA). 
(Załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

 

3.13. w sprawie utworzenia Domu Dziennego Pobytu w Nowoberezowie  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Gawryluk 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia Domu Dziennego Pobytu w 

Nowoberezowie. Poinformowała, iż w ostatnim czasie zakończony został remont budynku 

pod Dom Dziennego Pobytu w Nowoberezowie i zgodnie z założeniami projektu o 

dofinansowanie z dniem 1 stycznia 2022 roku rozpocznie swoją działalność. Podkreśliła, iż 

opracowana została procedura kwalifikowania uczestników. Osoba zainteresowana 

uczestnictwem będzie zobowiązana do złożenia podania, które będzie rozpatrywane 

poprzez przeprowadzenie wywiadu środowiskowego i wydanie decyzji. Według założeń 

projektu z Domu Dziennego Pobytu będzie mogło korzystać 20 osób.  
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję. Kierownik M.Gawryluk 

omówiła zakończony projekt w Klubie Integracji Społecznej w Dubiczach Osocznych.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głosy ZA). 
(Załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

 

Do punktu 4-go.  Sprawy różne. 

 Głos zabrał Radny A.Skiepko. Skierował pytanie do Kierownik Mirosławy Gawryluk. 

Cyt.:,,Czy ktoś z Gminy z mieszkańców korzystał z pomocy w postaci zawiezienia drewna 

opałowego?”. Kierownik M.Gawryluk potwierdziła. Radny zadał kolejne pytanie: 
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Cyt.: ,,Jakieś były paczki rozdawane, na jakich zasadach było to dzielone, jakie były 

kryteria?”. Kierownik M.Gawryluk odpowiadając wyjaśniła, iż w ostatnich dniach osobom 

samotnym rozwiezionych zostało 200 paczek świątecznych w postaci bombki, herbaty, 

miodu i ciasteczek. Poinformowała o zasadach przyznawania paczek. Dodała, iż nie zostały 

poniesione żadne koszty związane z tymi upominkami.    

 

 

Do punktu 5-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Wobec wyczerpania się porządku dziennego obrad i braku innych spraw Przewodnicząca 

zakończyła posiedzenie komisji. 

 

 

Protokolant: 

Taisa Własiuk 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Elżbieta Jakubowska 

 

Hajnówka, dnia 23 grudnia  2021 r. 


